
          Lent, 13 mei 2020 

Toelichting (inspraakreactie) onderwerp: Herziening plan Vossenpels Midden en Noord 

Geachte raadsleden, 

Momenteel werkt de gemeente aan het bestemmingsplan Vossenpels Midden en Noord in Lent. 

In onze brief van 28 april 2020 hebben wij gevraagd het proces tijdelijk stil te leggen, totdat de 

gemeenteraad een beslissing heeft genomen over ons verzoek een andere invulling te geven aan het 

plangebied tussen Smitjesland en Bekkersland. Wij willen hier nog graag een toelichting op geven.  

Naar aanleiding van het Beleidsplan Sport en Bewegen 2017-2021 heeft adviesbureau Treem, in 

samenwerking met het Mulier-Instituut en de Koninklijke Nederlandse Zwembond, in opdracht van 

de gemeente Nijmegen, in 2017, een behoefteonderzoek laten uitvoeren naar zwemwater in de 

gemeente Nijmegen.  

Een van de belangrijkste conclusies uit het rapport is dat het inwoneraantal van de gemeente 

Nijmegen tot 2035 met 17 % zal toenemen, met name in Nijmegen-Noord. Voor heel Nijmegen zal 

ook de groep 65-plus aanzienlijk toenemen. Deze demografische ontwikkelingen hebben vooral 

gevolgen voor de vraag naar zwemwater ten behoeve van zwemonderwijs, sport en 

banenzwemmen. 

De belangrijkste aanbevelingen uit het onderzoek aan de gemeente Nijmegen luiden:  
1. Monitor de groei in Nijmegen-Noord en bekijk of het potentiële extra bezoek ten gunste komt aan   
    de Nijmeegse zwembaden;  

2. Er wordt aanbevolen om bij nieuwbouw de gestelde definities voor zwemwater, met name voor 
    sport, als uitgangspunt te nemen;  

3. Houdt rekening met de maximale levensduur van de huidige zwembaden én de demografische  
    ontwikkelingen van Nijmegen-Noord en maak vanuit de toekomstvisie op zwembaden keuzes ten  
    aanzien van spreiding en configuratie van badwater.  
 

Dit onderzoek is de basis voor een toekomstvisie op Nijmeegse zwembaden. De gemeente had de 

ambitie om eind 2018 de ‘Toekomstvisie’ gereed te hebben, maar dat zal nu pas, juli 2020, aan de 

orde zijn. Nu de rest van Lent al volledig is bestemd en wordt volgebouwd kan de gemeente alleen 

nog gehoor geven aan de aanbevelingen, door een zwembad te realiseren bij het huidige sportpark 

Vossenpels. Wij hopen dat de Gemeenteraad de uitkomsten van bovengenoemd onderzoek zal 

meewegen in haar beslissing. 

Verder heeft coalitiepartij SP zich de afgelopen jaren ingespannen om, met een campagne, méér 

kinderen zwemdiploma A te laten halen. De SP vindt dat in een waterrijk land als Nederland, een 

zwemdiploma géén overbodige luxe is, en wil bereiken dat 100 % van de kinderen diploma A haalt.  

In de wijk Lent, bij de nieuwe (recreatie) plassen, zijn heel veel jonge gezinnen komen wonen en dat 

worden er nog meer. Een zwembad in de buurt, goed bereikbaar per fiets of lopend, zou voor velen 

een uitkomst zijn! Maar ook voor andere leeftijdscategorieën is de zwemsport zeer belangrijk. 

Naast een zwembad voor Nijmegen-Noord is er ook behoefte aan andere sporten. Bij het nieuwe Hof 

van Holland komt wel een sporthal voor binnensporten, maar voor uitbreiding van het aanbod van 

buitensporten, zoals hockey, atletiek, korfbal, beweegroutes, etc. is in Lent geen rekening meer mee 

gehouden. Wij willen voorkomen dat er, in de grootste wijk van Nijmegen, maar een heel klein 

aanbod is om buiten, in de frisse lucht te sporten. Bovendien groeien de huidige sportclubs van 

Sportpark Vossenpels uit hun jasje. Om de groei van jeugdteams op te kunnen vangen moeten er 

kleedkamers bij komen,  extra accommodaties en extra velden.  



Wat is er nu mooier om dit alles te combineren. De locatie is er al en hoeft alléén verder te worden 

aangevuld. Het is nu nog een van de mooiste plekjes van Lent, maar wij zouden er een nog mooier 

sportpark van willen maken. De gemeente Nijmegen heeft nu nog de mogelijkheid om de toekomst 

voor de sport, recreatie, spel, beweging, ontmoeting en méér groen, veilig te stellen. 

De woningnood in Nijmegen veroorzaakt uiteraard een aantal dilemma’s, maar het ontbreken van 

leefbaarheid in een wijk als Lent, mag ook niet uit het oog verloren worden. Wij denken dat een 

verschuiving mogelijk zou kunnen zijn, wanneer het huidige zwembad aan de Planetenstraat (West) 

komt te vervallen. Hier zouden dan woningen kunnen komen, zodat het aantal gelijk blijft, ten 

opzichte van de huidige plannen. Wij hebben vernomen dat er ook een wens is om hier een 

supermarkt te bouwen. Je kunt dan spreken van een win/win situatie. 

Wij hebben onze voorstellen uitvoerig besproken in onze brief van 28 april 2020. Wij hopen dat u 

voor een sportieve, leefbare en groene toekomst voor Lent zult kiezen en het huidige plan wilt 

herzien! 

 

Stichting Wijkraad Lent  

 

 

 


